
Finansudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 26. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 1
Forslag til finanslov for finansåret 2016.
Af finansministeren (Claus Hjort Frederiksen)

Spørgsmål 49
Ad konto 29.22.01.30. Fremme af nye energiteknologier
Der var i 2015 afsat 5,6 mio. kr. som var øremærket til det igangværende pro-
gram for bygningsintegrerede solceller. Disse midler fjernes nu, så program-
met skal lukke ned. Vil ministeren komme med en vurdering af effekten af pro-
grammet og hvad status er for produktion og eksport af bygningsintegrerede
solceller og hvor stort et potentiale branchen anser området for at have be-
skæftigelsesmæssigt og eksportmæssigt?
Endvidere ønskes oplyst, om det er i modstrid med regeringens miljøpolitik
om grøn realisme at understøtte udvikling af denne type nye energiteknologi-
er? Vil regeringen tage initiativ til at denne type projekter kan gennemføres på
andre måder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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